
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 28
Hvad er ministerens kommentar til synspunktet om, at det mest fornuftige
med hensyn til implementeringen af Vandrammedirektivet ville være, at undla-
de at melde en større indsats på vandløbsområdet ind til EU, end hvad der
svarer til, hvad det reserverede beløb på 52 mio. kr. årligt kan dække?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 11. november 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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